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ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 16.10.2023 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO 
Jašek Ondřej, Mgr. – místopředseda MO 
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO (online) 
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO  

Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 
Martin Javorek (dozorčí komise) 
 
Omluven: 
 
Kocián Tomáš – pokladník MO  

  
 

PROGRAM ŘÍJNOVÉ SCHŮZE 
 

Předseda MO, Ing. Pavel Kocián shrnul hospodaření za první 3 kvartály roku 2023, poprosil o stanovení 
předběžných nákladů do konce roku (hospodářský odbor). 
Předseda požádal jednatele, aby zkontroloval stav transformace dat ze systému Jílek do systému RIS. 
 
Jednatel MO, Mgr. Zdeněk Cvikl  informoval o stavu přesunu dat do systému RIS. Připomenul řadu 
nejasnosti, která s přenosem a využitím RISu vzniknou. 
  
Hospodářský odbor: Ing. Martin Holčák 
 
Předpokládané výdaje do konce kalendářního roku 2023 jsou ještě +-30 000 Kč (vysazování, nákup 
materiálů). 
 
Od posledního výboru (25.9.2023):  
- jsme provedli jeden komerční odlov v lokalitě Rožnov-Horní Paseky, Kání potok (pokračování 
výstavby vodovodu). Faktura pro firmu Cobbler na 8tis Kč. 
 
- 26.9. vysazen tržní pstruh duhový (150kg, cca 500ks). Část vysazena do toku, část do přehrady 
 
 
Koncem října/začátkem listopadu bude zarybněna přehrada dle Zaryb.plánu (kapr, lín, amur). Termín podle 
možností dodavatele. Po vysazení bude přehrada cca 14dní hájená (lov lososovitých ryb na umělou mušku 
povolen). 
 
 
Na zářijovém výboru byl hospodář úkolován, aby zjistil možnosti získání případné výjimky pro odlov velkých 
dravců (štika, sumec) na přehradě Horní Bečva: 

- za tímto účelem oslovil hospodář (Martin Holčák) krajského hospodáře (Jan Hloušek) a situaci na HB 

s ním konzultoval. Dle sdělení krajského hospodáře by bylo teor možné takovou výjimku získat přes 

Krajský Úřad, resp. Ministerstvo zemědělství. Výjimka by pak (v případě schválení) byla realizována 

formou úpravy popisu revíru a to přesnou formulací podmínek lovu. 

 
Dozorčí komise: 
 



 

Pan Martin Javorek bez připomínek. 
 
 

USNESENÍ 
 

Výbor MO bere na vědomí 
Nutnost přesunu dat do systému RIS. 
 
Výbor MO schvaluje 
Předpokládané náklady na hospodářskou činnost do konce roku +- 30 000 Kč (vysazování, nákup materiálů). 
 
Výbor MO ukládá 
Hospodář MO zajistí podzimní zarybnění přehrady HB (termín přelom října/listopadu, dle dodavatele. 
 
 
 

Zápis zapsal 16.10.2023, místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek 
 
 


